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Skolebestyrelsesmøde

Den 28. november 2022 kl. 18.30 – 21.00

Fraværende: Ordstyrer: Karina Referat: Anette

Dagsorden

Pkt. 1
kl.18.30

Godkendelse af aftenens dagsorden + punkter til evt. / b

Pkt. 2
kl.18.35

Meddelelser fra skoleledelsen / o (KH + AO)
Sikker skolevej - møde med Didde.
Didde har skrevet til Karina og Karen-Lise. Didde vil gerne mødes omkring
sikker skolevej. Didde er trafikplanlægger ved Silkeborg Kommune. Der
afholdes et møde. Jakob og Karen-Lise mødes med Didde d. 15.12 kl. 10-12.

Sti bagom skolen etableres fra skolen og til Fritidsgården. Den bliver
midlertidig.

Der opleves stigende trafik i området. Grundejerforening har henvendt sig til
kommunen. Der har været en del henvendelse til kommunen gennem tiden,
der fortsættes med henvendelser.

Ansættelse af gårdperson.
Der er ansat ny gårdperson.

Pkt. 3
kl.18.50

Referat fra Dialogforum /O (John)
Dialogforum afholdt på Thorning skole. John refererer fra mødet
Nye politikere i udvalget. Godt med hjemmeopgave. Tilgangen til samarbejdet
fra udvalget til bestyrelserne oplevedes godt. Der var lydhørhed. Vores
bestyrelses kommentarer faldt godt i tråd med de andre skolers tematikker.



Pkt. 4
kl.19.00

Meddelelsesbogen og skole- hjemsamarbejde./D
Meddelelsesbogen skal indføres næste skoleår, vi afprøver noget dette skoleår -
men hvad?
Hvad er meddelelsesbogen? Hvordan ramme og intention. Hvad tænker vi at
gå med på Gødvadskolen?
Karen-Lise gennemgår slides omkring meddelelsesbogen. Se slides vedlagt som
bilag. Planen er at arbejde med meddelelsesbogen på PU og
lærer-/pædagogmøder.
Aftaler, der rækker ind i hjemmet - gensidige aftaler og ansvar med hjemmet.
En skabelon, som skitserer hvem der har teten på arbejdet. Vigtigt, at der er
tale om et samarbejde og at der er eksempler i meddelelsesbogen på, hvordan
man kan arbejde hjemme med målene. Det skal være konkret for familierne.
Skolen kunne tænke sig, at bogen udfyldes sammen med forældre til
skole-hjemsamtalerne. Der ligger noget forberedelse til disse samtaler i så fald.
Godt med genkendelighed for forældrene til deres forberedelse til samtalerne.
Vil skolebestyrelsen arbejde med skole-hjemsamarbejde til et kommende
møde? Der ønskes et punkt på næste møde, omkring principperne for
skole-hjemsamarbejdet og skole-hjemsamtaler.

Pkt. 5
kl.19.30

Åbningstider i SFO /D
SFO har åbent hver dag fra kl. 13.15 - 17.00.
Fredag er en særlig dag, hvor børnene går tidligere hjem og hvor børn der ofte
er til 17.00 bliver hentet omkring kl.16.00.
Ledelsen vil gerne drøfte åbningstiden fredag med SB.
SB støtter forslaget om, at SFO’en lukkes kl. 16.30 på fredage.

Pkt. 6
kl.19.50

Evt.
Nadja:: Det betyder noget for forældre at blive inviteret til arrangementer i
god tid. Det uformelle, hvor forældre inviteres til at se børnenes arbejde, fx i
forbindelse med emneuger, ønskes genoptaget ovenpå Corona. Indbyd
gerne til at komme og kigge i klassen, fx inden skole-hjemsamtaler.

Pkt. 7
kl.20.00

Julefrokost

Godkendelse af referat

Næste møde


